
Bestyrelsesmøde den 12. december - 2024 

Til stede var: Mette Dyhr, Charlotte Monby, Søren-Ole Andersen og  

Anders Lassen, afbud fra Kim Jensen 
 Bestyrelsesmødet blev afholdt hos Søren-Ole Andersen. 

 

 

Dagsorden 

Fjernvarmeprojekt 

Så er vi kommet nogenlunde i mål med nedgravningen af fjernvarme. Alt i alt er det vel gået rimeligt 

smertefrit, her bag efter, når man tænker på arbejdets omfang. Der har måske være enkelt gener her og 

der. 

Inden området skal afleveres til grundejerforeningen, skal vi være opmærksomme på flisebelægningen 

og om vi synes, at den er acceptabel, så at vi ikke står tilbage med hængepartier bag efter. 

Her hører reetablering af vores bump på Sikavænget også under. 

 

 

Udbygning af vores redskabsskur 

Så er vores redskabsrum blevet færdiggjort og smurt med træbeskyttelse. Det er blevet som vi 

forventede og det er dejligt med lidt mere plads til redskaberne m.m. 

Vores bordbænkesæt, gyngestativ og kravletårn har også fået en gang træbeskyttelse, og står nu 

knivskarpt. Det blev gjort en hverdagsaften. Bestyrelsen havde meldt en dato ud og der var flot 

tilslutning til arrangementet. Vi var så uheldige, at det begynde at regne og tordne da vi skulle i gang 

med at male.  

Der var stemning for at vi rykkede det til næste aften, og så var folk der igen. Flot arbejde.  

 

 

Jul i skuret 

Bestyrelsen mødes ved redskabsskuret kl. 11.00 hvor vi gør klar til arrangementet kl. 15.00 

Kim tager noget gløgg med hjem og varmer det, så vi er på forkant når det starter. 

Vi andre fordeler æbleskiverne i mellem os og tilbereder den hjemme. 

Arbejdsopgaver: 

Indkøb, pyntning og opsætning af lyskæder, bord til gasblus, borde til udendørs, skraldespand, bålfade. 

 

 

Gadelys 

Vores aftaler omkring gadebelysningen i forening er jo op sagt fra 2025. 

Det med af få serviceret vores gadebelysning bliver nok ikke noget problem. Men at få det forsikret kan 

måske blive mere problematisk. Vi må se hvad tiden bringer, hvilke muligheder der er og hører hvad 

andre foreninger gør.  

 

 

Vedligeholdelse af beplantning 

Gunnar og Søren-Ole har klippet træerne på torvet. Gunnar har jo som han plejer klippet hække og 

holder de grønne områder flot. Det er med garanti også medvirkende til, at gøre vores område attraktivt. 

Næste år har vi talt om fældning af træer omkring boldbanen. Vi har jo et tilbud på 30.000 liggende, 

men det tager vi op på generalforsamlingen. 

 

 

Budget 

Budgettet ser fint ud. Vi har heller ikke haft de store udskrivninger i år.  

 

Generalforsamlingen 

Det blev bestemt at generalforsamlingen bliver afholdt tirsdag den 25. marts 2025. Det forgår i 

Vintersbøllehallens kantine. Gunnar har sagt god for datoen.  

 

 

 



Valg til diverse poster: 

Bestyrelsen: Søren-Ole Andersen og Kim Jensen er på valg. De modtager begge genvalg. 

Bestyrelsessuppleanter: Stine Frost Jensen, Jeppe Højlyng. 

Revisor. Troels Engel. 

Revisorsuppleant: Hans Henrik Pommer Strange. 

 

Vi har ikke hørt, at der er nogen der vil trække sig, så vi regner med at alle fortsætter. 

 

Forberedelse til generalforsamlingen 

Bestyrelsen møder ind 18.15 og hjælper Gunnar med det praktiske. 

Kaffe, øl og andre drikkevarer køber foreningen i kantinen. 

Søren-Ole skaffer boller der serveres til kaffen. 

 

 

Næste bestyrelsesmøde afholdes hos Anders Lassen. 

 

Sekretær 

Anders Lassen 

 


